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Geacht college,  
 
Deze week is de ophaalfrequentie van de restzakken veranderd. Een ondernemer van de dagmarkt op de markt 
heeft het CDA Maastricht benaderd omdat hij al overlast ervaarde van restzakken die voor zijn kraam blijven 
liggen en nu vreest dat deze nog langer blijven liggen (zie foto 1). Tijdens een wandeling door de stad, 
constateerde ik dat er door heel de stad hopen restzakken liggen (zie foto 2,3,4). Vorig jaar hebben wij als 
gemeenteraad Maastricht met een nieuw afvalbeleid ingestemd waarmee ook de ophaalfrequentie van de 
restzakken verlaagd zou worden. Er is destijds een motie van CDA Maastricht aangenomen om de frequentie 
van de restzakken voorlopig niet te verlagen maar pas als de inwoners van de Maastricht hier ook aan gewend 
zijn. Daarnaast hebben wij gepleit voor heldere communicatie zodat iedereen in de stad op de hoogte zou zijn 
van een wijziging. Er zou hier ook op geëvalueerd worden. De hopen restzakken verspreid door de stad leidde 
bij onze fractie vandaag dan ook tot grote verbazing. Wij hebben hierbij de volgende vragen: 
 

1- Bent u op de hoogte van de hopen restzakken verspreid door de stad? 
2- Is er en hoe is er gecommuniceerd richting alle inwoners van de stad dat de ophaalfrequentie verlaagd 

wordt?  
3- Heeft er afgelopen jaar een evaluatie plaatsgevonden over het verloop van afval scheiden in Maastricht, 

zoals destijds bij het raadsvoorstel aangegeven, en wat kwam daaruit? Zo nee, waarop heeft u dan 
gebaseerd dat het verlagen van de ophaalfrequentie op dit moment verstandig is?  

4- Heeft u rekening gehouden met een overgangsperiode, zodat de inwoners van Maastricht aan de 
nieuwe ophaalfrequentie gewend zijn, en welke voorzorgsmaatregelen heeft u hiervoor genomen? Zo 
nee, waarom niet?  

5- Bent u van plan extra handhaving in te zetten om de hopen restzakken komende tijd op te halen? Zo 
nee, waarom niet? 

6- Wat is voor de lange termijn het plan om dit probleem op te lossen? 
7- Bent u van plan contact met de ondernemers van de dagmarkt op te nemen zodat er een oplossing kan 

komen voor specifiek dit probleem dat al langer dan afgelopen week speelt?  
 
 
In afwachting van uw antwoord,  
 
Met vriendelijke groet,  
Gabrielle Heine 
CDA Raadslid Maastricht  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 

 
 



 

 
 

 


